
Protokół z objazdowego posiedzenia 

Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z 10 października 2023 roku 

 

Przewodniczący Komisji Terenowej Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego zwołał 10 października 

2023 r. objazdowe posiedzenie komisji z następującym porządkiem posiedzenia: 

1. Dyskusja i wydanie opinii komisji w sprawie pisma sołtysa Krupski Młyn, a mianowicie 

przywrócenie podatku za posiadania psa. 

2. Objazd Sołectwa Krupski Młyn i Ziętek oraz miejscowości Kanol wchodzącej w skład Sołectwa 

Potępa. 

3. Sprawy bieżące, 

Obecni członkowie komisji: 

- Andrzej Janus,  

- Marek Kapała, 

- Adam Łuć, 

- Edward Pilarski, 

- Herbert Panchyrz, 

- Adam Pielka. 

Nieobecny: Jacek Kiszkis. 

 

Przewodniczący Komisji przywitał przedstawicieli Urzędu Gminy Krupski Młyn, a mianowicie: 

- Sekretarza Gminy - Danutę Pries, 

- Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beatę Plazę 

- protokolanta - Katarzynę Michałek, 

Andrzej Janus - przewodniczący Komisji przywitał obecnych oraz gości. Przewodniczący Komisji i  

przedstawił porządek posiedzenia. Następnie Przewodniczący zapytał czy obecni mają uwagi do 

porządku. Nikt nie wniósł uwag do porządku posiedzenia.  

 

Ad. 1. 

Dyskusja i wydanie opinii komisji w sprawie pisma sołtysa Krupski Młyn, a mianowicie 

przywrócenie podatku za posiadanie psa. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu członków komisji na temat przywrócenia 

podatku za posiadanie psa. Propozycje opłat kształtowały się między kwotą 25 zł a 100 zł.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries przypomniała jakie są zasady poboru i egzekucji opłaty od 

posiadania psa. Członkowie Komisji po przeprowadzonej dyskusji zaproponowali opłatę za 

posiadanie psa w wysokości 60 zł oraz postanowili szczegółowo zająć się tematem opłaty od 

posiadania psa na najbliższym wspólnym posiedzeniu komisji – 17 października br.  

 
Ad. 2. 

Omówienie stanu dróg w Potępie – objazd miejscowości Potępa. 

Członkowie Komisji zaproponowali aby wyznaczyć kolejny termin objazdowego posiedzenia komisji 

na 7 listopada 2023 roku (wtorek) o godz. 14.45. Wniosek został uzasadniony tym, że członkowie 

Komisji nie mieli możliwości zapoznania się wcześniej z treścią dokumentacji przesłanej przez sołtysa.  

Przewodniczący komisji poinformował, że po zapoznaniu się z materiałami będzie można spotkać się 

ponownie by dokonać objazdu gminy.  

 

Ad. 3. 

Sprawy bieżące: 

W ramach pkt sprawy bieżące przewodniczący komisji przedstawił wniosek sołtysa Krupskiego Młyna 

dot. budowy na cmentarzu komunalnym kolumbarium. Sekretarz Gminy – Danuta Pries wyjaśniła jakie 

są obecnie warunki i możliwości budowy zaproponowanego obiektu. Poinformowała o trwającej 

procedurze związanej z realizacją zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, która 



ma na celu powiększenie terenu dotychczasowego cmentarza. Dodała, że nie ma podstawy prawnej, na 

której Rada Gminy mogłaby podjąć uchwałę w sprawie budowy kolumbarium, nie jest to jej 

kompetencja. Członkowie Komisji wnioskowali o informacji dotyczącej budowy kolumbarium tj, czy 

wymagane jest pozwolenie na budowę czy należy sporządzić dokumentację projektową, oraz 

szacunkowy koszt budowy kolumbarium. 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o 16.00. 

Na tym protokół zakończono i podpisano………………………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 


